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de Can Ruti, 
preocupats pel 
tancament de 
llits a l’estiu
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Vives marxa al València
El base format al planter verd-i-negre fitxa pel València, amb qui ha firmat per 
les tres properes temporades; els valencians pagaran a la Penya uns 350.000€
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Un repte per a les grans ciutats
El control de les plagues i superpoblacions de coloms és una tasca que no resulta gens fàcil a les grans urbs; a 
Badalona, les grans aglomeracions d’aus s’han dispersat i la xifra total ha disminuït en els darrers anys
Un avi i la seva néta donaven de menjar 
als coloms la tarda del passat dimecres 
a la plaça Pompeu Fabra. Res estrany; 
una estampa més aviat quotidiana i fins 
i tot tendre que tots hem pogut veure i 
protagonitzar en alguna plaça o parc de 
la ciutat. Una pràctica, però, que guarda 
més complicacions de les que molts po-
dríem imaginar. El control dels coloms és 
un dels molts ‘maldecaps’ mediambien-
tals que les grans ciutats com Badalona 
tenen sempre apuntats a la seva llista de 
tasques. No es tracta, ni molt menys, d’un 
dels problemes més greus dins del seu 
àmbit, però sí d’un afer que no resulta 
gens fàcil als ajuntaments. No es pot dir, 
ni tan sols de forma aproximada, el nom-
bre d’individus que formen la població de 
coloms de Badalona. El darrer estudi que 
es va realitzar data de 1994 i va identi-
ficar uns 14.000. La qüestió que impos-
sibilita un recompte totalment precís és 
la constant mobilitat i la ràpida capacitat 
reproductiva d’aquesta espècie. És per 
això que des de l’Ajuntament prefereixen 
focalitzar la seva atenció en evitar grans 
augments i controlar les concentracions 
d’aquestes aus urbanes. El cap de Protec-
ció de la Salut, Josep Maria Riera, explica 
que el nombre de coloms ha disminuït, 

  La principal 
causa de 
proliferació són les 
persones que les 
alimenten de forma 
regular

  A més de la 
vigilància, les 
captures són una 
de les solucions 
més emprades

cap depredador clar que els amenaci, hi 
ha edificis –especialment els antics- que 
els resulten molt còmodes per a formar 
nius i troben menjar amb facilitat. Aquest 
darrer punt és el principal motiu de pro-
liferació. Els punts d’alimentació, o ‘ali-
mentadors’, són aquelles persones que, 
de forma assídua, acudeixen a un indret 
concret a donar menjar als coloms, que 
agafen ràpidament l’hàbit de tornar pe-
riòdicament i acaben sent una molèstia 
per a molts veïns de la zona. A més, les 
acumulacions de coloms generen molta 
brutícia, els seus excrements són molt 
corrosius i suposen molt mal a la via 
pública. Tot i que aquesta pràctica no 
està permesa per l’ordenança municipal 
i pot comportar sancions econòmiques, 
la regidoria de Salut té identificats una 
dotzena de punts d’alimentació per tota 
la ciutat. Josep Maria Riera relata que 

és difícil controlar les persones que 
donen menjar als coloms, perquè se’ls 
adverteix abans de ser multats, però, en 
algunes ocasions, canvien d’ubicació.
La segona via de control és 
l’assessorament als veïnats i comuni-
tats d’edificis afectades i que presenten 
queixes. La tercera i imprescindible és 
la de les captures de coloms, campan-
yes que es duen a terme dos o tres cops 
cada any i per a les que es contracta 
una empresa externa especialitzada. 
És aquesta la principal estratègia que 
utilitza el Consistori per mantenir esta-
ble la població de coloms. Suposa uns 
4.000 euros anuals, una quantitat que 
s’ha de sumar a les despeses de tot el 
personal de neteja, vigilància i inspec-
ció per conèixer el total monetari que es 
destina cada curs al control d’aquestes 
aus.

Pinso esterilitzant: una solució inno-
vadora
Ja fa uns mesos que el grup municipal 
de CiU va proposar a l’Ajuntament una 
idea innovadora per evitar plagues de 
coloms. Es tracta del pinso esterilitzant, 
un producte alimentari amb un fàrmac an-
ticonceptiu que evita la reproducció dels 
animals. La regidora convergent i Doctora 
en Ciències Biològiques Mercès Rius ex-
plica que es tracta d’un mètode amb molt 
bons resultats a ciutats com Molins de 
Rei. Des de Protecció de la Salut escla-
reixen que han estudiat seriosament l’ús 
del pinso aquest 2014, però que suposa 
un increment pressupostari massa elevat 
i no serviria per cobrir tota la ciutat. No 
obstant, Josep Maria Riera assegura que 
estan explorant noves solucions, tant la 
del pinso com d’altres, per tal d’afegir-les 
al pressupost de l’any vinent.

s’ha dispersat i s’ha normalitzat en els da-
rrers anys. Els enclavaments amb grans 
concentracions han anat desapareixent i 
han derivat en punts més dispersos i amb 
menys aus. De tota manera, explica Riera, 
les ciutats continuen sent una mena de 
parc d’atraccions per als coloms: no hi ha 
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L’asfaltat de Martí 
Pujol provoca llargues 
retencions de trànsit

L’Ajuntament va començar fa unes setmanes 
l’asfaltat de carrers de diferents barris de la 
ciutat. Dins d’aquest procés, aquesta setmana 
van tenir lloc els treballs a l’avinguda Martí 
Pujol, una de les vies més importants de la 
ciutat, i les afectacions no van ser menors. Des 
de dilluns fins al dimecres, el tram inferior del 
vial –a l’alçada de la plaça Pompeu Fabra-, així 
com Via Augusta i el carrer Francesc Layret, 
van viure llargues retencions de trànsit que 
va despertar les crítiques de molts ciutadans. 
El regidor de Via Pública, Daniel Gracia, ad-
met que han estat dies de “complicació del 
trànsit” amb “talls intermitents” dels carrils 
que han estat asfaltats per les màquines. No 
obstant, diu Gracia, es tracta d’afectacions 
“habituals” en aquesta mena d’obres i per les 
quals l’Ajuntament demana disculpa a tots els 
veïns. Malgrat tot, la valoració dels treballs per 

part de la regidoria és positiva, ja que s’han 
dut a terme en tres dies, “tot un rècord” tenint 
en compte la magnitud i importància de Martí 
Pujol.Algunes de les queixes veïnals, i també 
a les xarxes socials, han estat relatives a la 
senyalització dels talls i als avisos amb poca o 
cap antelació. Gracia afirma que es tracta d’una 
qüestió que sempre es pot millorar i que no re-
sulta gens senzilla, ja que, durant els asfaltats, 
no es produeixen talls permanents com en una 
obra, sinó que només es tanca el carril l’estona 
que la màquina hi passa. En aquest sentit, diu, 
“no té massa sentit” col·locar una senyalització 
fixa, perquè s’hauria d’anar canviant. Tanmateix, 
assegura que a tots els carrers afectats s’han 
col·locat avisos “bastants dies abans” dels 
treballs. L’opció d’asfaltar durant la nit, d’altra 
banda, no s’ha contemplat en cap moment de-
gut a l’estrident soroll que emet la maquinària.
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Treballadors i sindicats, preocupats per la disminució estiuenca

Més de 500 voluntaris de l’Assemblea 
Nacional Catalana (ANC) van desple-
gar a La Plana el passat dissabte un 
gran mural dirigit al president dels 
Estats Units, Barack Obama, amb el 
missate “Mr President, catalans vote 
for freedom #9N2014”. Durant tot el 
matí i fins les 14h, voluntaris de l’ANC 
vinguts d’arreu de Catalunya van es-
tar informant sobre la independència 
de Catalunya des de la quarantena de 
parades informatives situades arreu del 
municipi.

L’ANC desplega a BDN 
un gran mural dirigit al 
president Obama

La Plataforma de treballadors CanRutidiu-
Prou i el sindicat CATAC-CTS han anunciat 
aquesta setmana que el nombre de llits 
tancats durant aquest estiu a l’Hospital Ger-
mans Trias i Pujol és de 143 al juliol, 154 
a l’agost i 144 al setembre. Asseguren que 
aquestes són les xifres oficials confirmades 
fa pocs dies per la pròpia direcció, encara 
que el tancament de llits va començar a 
finals de juny/principis de juliol. La denún-
cia pública de treballadors i representants 

Desenes de llits tancats a Can 
Ruti i derivacions a altres centres

sindicals, a més, avisa que la reducció del 
servei va acompanyada del derivament 
d’usuaris a altres hospitals i centres, en-
cara que Can Ruti sigui el de referència.
Tots dos col·lectius alerten que “mai ha-
vien rebut missatges de professionals i 
usuaris preocupats per les derivacions de 
malalts a centres sanitaris que no són el 
seu hospital de referència”. En aquest sen-
tit, consideren que al darrere de la intenció 
de rebaixar les llistes d’espera, s’estan 

derivant malalts de la pública a la priva-
da, amb un “intent clar de promocionar” 
la sanitat de pagament. A més, diuen, es 
desvien els casos de “menor complexitat” 
i a la pública resten els més complicats, 
que donen “menys rendiment econòmic” 
als centres privats.
Des de la direcció de Can Ruti afirmen 
que, com cada any, es planifica una dis-
minució de l’activitat “coincidint amb les 
necessitats del període estival”, però que 
els llits es “poden utilitzar si les necessitats 
assistencials ho requereixen”. Malgrat tot, 
el centre assegura que l’activitat “és força 
superior a la de 2013”, amb una “mitjana 
de llits disponibles un 8%” major. De fet, 
diuen, el nombre pot variar setmanalment 
segons la demanda. D’altra banda, la di-
recció subratlla que, gràcies a “la poten-
ciació de les alternatives a l’hospitalització 
convencional, disposar de menys llits no 
implica fer menys activitat”. Quant a les de-
rivacions, el Germans Trias assegura que 
les “derivacions a altres centres són una 
pràctica puntual i regulada pel CatSalut”. 
Pel que fa a l’àmbit quirúrgic, aquest estiu 
es duran a terme un 8% més d’operacions 
matinals i un 40% més durant les tardes, 
per tal de treballar en l’objectiu “de reduir 
la llista d’espera per als procediments amb 
garantia de sis mesos aquest 2014”.

Una campanya d’internacionalit-
zació. L’acció d’aquest dissabte s’inclou 
dins la campanya d’actes que l’ANC des-
envoluparà durant tot l’estiu i fins al cap 
de setmana previ a la Diada del dia 11. 
Es desplegaran un total de 10 grans lo-
nes amb missatges dirigits a líders mun-
dials. A més de Barack Obama, els murals 
interpel·laran a Jean Claude Juncker , 
Martin Schulz, Angela Merkel, François 
Hollande, David Cameron, Matteo Renzi, 
Ban Ki Moon, Dilma Roussef, Papa Fran-
cesc i Fredik Reinfeldt.

Foto: ANC

Foto: Arxiu

2013 i als 63 que portem en els primers 
7 mesos de l’any 2014. Miguel Jurado ha 
afegit que no s’explica “com és que en el 
moment de fer el canvi de la contracta de 
neteja l’anterior govern del PSC va triar 
una empresa que va servir uns conteni-
dors que no són ignífugs i que cremen 
amb facilitat, quan els anteriors eren 
metàl·lics i costava molt més que es cre-
messin”.  “Badalona ha millorat tant en el 

Badalona ha vist com, durant les darreres 
setmanes, s’han produït diferents succes-
sos vinculats amb la crema de cotxes i 
contenidors a la via pública i el PSC s’ha 
mostrat crític amb la situació. Segons els 
socialistes, aquests petits incendis han 
afectat “un mínim de 15 cotxes i 16 con-
tenidors” i reproven que el govern muni-
cipal del PP hagi “respost amb el silenci i 
la passivitat”. Entre el 26 de juny i el 7 de 
juliol, afirmen, els incendis provocats han 
afectat diferents carrers i barris de la ciu-
tat: Seu d’Urgell i Margarita Xirgú a Ca-
sagemes, carrer del Temple a Dalt la Vila, 
República Portuguesa a Coll i Pujol, Don 
Pelayo a la Salut i també a Sant Roc. El 
president del grup municipal, Jordi Serra, 

Polèmica per la crema de cotxes i contenidors
assegura que es tracta “d’uns fets molts 
greus, davant els qual, el silenci del PP 
resulta estrident” i denuncia que “callen 
ostentosament davant els problemes reals 
de la ciutat”. “Abans, quan un contenidor 
cremava, el PP deia que Badalona era un 
polvorí; ara, quan el PP governa i es cre-
men cada dia, callen”, etziba el líder de 
l’oposició. “Els socialistes exigim que ac-
tuïn decididament contra l’incivisme que 
s’estén per la ciutat, i posin fi a aquest 
silenci culpable amb el que volen amagar 
el problema”, subratlla Serra.
El regidor de Seguretat, Miguel Jurado, 
ha explicat que el nombre de contenidors 
cremats a Badalona s’ha reduït dels 140 
que hi va haver l’any 2011 als 91 de l’any 

nombre de contenidors cremats com en el 
nombre de delictes i faltes d’incivisme”, 
explica el responsable de Seguretat. “Es 
posen moltes més sancions i es cobren 
més sancions, es controla molt més el 
carrer i hi ha més policia al carrer. Estem 
segurs que cal encara més vigilància i 
més presència policial, però estem molt 
millor que quan el PSC va deixar el go-
vern”, ha afegit. 

  Els socialistes 
asseguren que 
s’han produït una 
trentena en el 
darrer mes 

  Seguretat 
replica que els 
incidents s’han 
reduït des de 2011

El PSC critica la “passivitat” del govern davant dels incidents; l’executiu defensa el descens de l’incivisme

Foto: PSC
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La fundació SIQUE! conclou el curs positivament 
i amb la llar residència mig acabada
El passat dijous, 10 de juliol, el Teatre Prin-
cipal es va omplir de familiars i amics de les 
persones amb diferent capacitat intel·lectual  
que formen la fundació SIQUE! per concloure 
el curs d’enguany i d’aquesta manera demos-
trar les activitats que s’han realitzat durant 
aquest any i els resultats que s’han obtingut. 
El director de l’equip professional, Samuel Es-
turo, va ser l’encarregat d’iniciar fent referència 
a l’objectiu d’aquest acte que és “fer pinya, és a 
dir, a que les famílies col·laborin i estiguin més 
a prop dels professionals”, i així espera  Esturo 
que sigui a partir del proper curs 2014-2015. 
Tot seguit, amb la frase cèlebre “ja la tenim 
aquí” es va presentar la Llar Residència, un 
dels projectes que des de fa cinc anys SIQUE! 
porta perseguint i sembla ser que a partir del 
proper mes de setembre les obres ja estaran 
acabades, tot i que fins el 2015 la Generalitat 
de Catalunya no adjudicarà les 20 places dis-
ponibles a persones de Badalona amb diferent 
capacitat. La residència, que es troba a la plaça 
Assemblea de Catalunya -davant de l’edifici 
El Viver-, és un projecte central i vertebrador 
de SIQUE! i la l’Associació Pro-disminuïts 
Psíquics de Sant Adrià de Besòs que intentarà 
cobrir la demanda molt elevada que hi ha la 
ciutat, “ja que l’oferta és molt baixa per donar 
solucions als casos més urgents”, segons 

Esturo. A més, amb aquests pisos es pretén 
donar tranquil·litat i descans que els pares i 
mares es mereixen pels seus fills i filles. A con-
tinuació, l’agència de viatges VAVAVA, creada 
per la pròpia fundació fa més d’un any, va ser 

un dels altres punts que es va parlar durant 
aquest acte de cloenda, i és que és un projec-
te molt innovador, engrescador i amb moltes 
raons per existir, que es va crear a partir d’una 
proposta del seu col·laborador extern i que té 

de Comunicació, Montse Navarra. Per això, 
tots els viatges i estades que ofereix VAVAVA 
estan prèviament visitats per donar garantia a 
aquestes persones. Un dels altres motius de 
crear aquesta agència de viatge va ser perquè 
es volia obtenir finançament propi per plantar 
cara a les retallades de l’administració pú-
blica, i per altra banda, incorporar persones 
amb diferent capacitat a l’equip de treball, i 
avui en dia, hi ha una persona que treballa 
des del mes d’abril. Finalment, les actuacions 
del sector de lleure van concloure l’acte. Un 
sector format pel grup de dansa, creat durant 
aquest curs, i el grup de música ‘SIQUE! és 
música’, que durant aquest any han triomfat 
diverses vegades arreu de Barcelona.  
Pel que fa la presidenta del patronat de la fun-
dació SIQUE! -format majoritàriament per pa-
res i mares-, Rosali Feliu, ha valorat aquests 
curs positivament, ja que amb les activitats 
i tallers que s’organitzen “els nostres fills 
estan oberts cada dia a noves experiències i 
sensacions”.  Feliu ha avançat que de cara al 
curs vinent s’està plan-
tejant que tant el grup 
de dansa com el de 
música estigui obert a 
tothom per fer-los més 
integradors.

Les obres de la llar residència acabaran aquest estiu però no s’adjudicaran les vint places disponibles fins el 2015

com a objectiu donar servei al sector de SI-
QUE! perquè “quan el nostre sector de lleure 
viatjava, molts allotjaments no estaven del tot 
adaptats o no eren assequibles per a segons 
quines persones”, recordava la responsable 

Més fotografies
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L’Associació de Marxants 
reelegeix el seu president 
i renova part de la junta

L’Oficina de Turisme 
rep un 58% més 
d’usuaris al 2014

El passat dilluns, dia 7 de juliol, va ser ree-
legit el president dels Marxants de Badalo-
na, Xavier Oriola. Els socis van donar-li la 
seva confiança durant dos anys més i volen 
que durant aquest pròxim mandat puguin 
resoldre aspectes de caràcter tècnic que 
porten anys encallats. Cal destacar la nova 
incorporació a la Junta, José Manuel Or-
tiz Jiménez, gran defensor dels drets dels 
marxants arreu de tota Catalunya. Pel que 

Detingut per falsificar receptes 
d’un medicament amfetamínic
Els Mossos d’Esquadra van detenir el pas-
sat 30 de juny un home de 40 anys d’edat 
i veí de Badalona com a presumpte autor 
d’un delicte de falsificació de document 
mercantil. Fa unes setmanes es va detectar 
l’aparició de receptes mèdiques falsifica-
des en diferents farmàcies de la ciutat., 
totes corresponents al mateix medicament 
ansiolític - amfetamínic,  amb les dades 
d’un determinat metge i amb el format 
d’un mateix laboratori farmacèutic. Es va 
iniciar una recerca on es va poder obser-
var la coincidència d’aquests fets amb els 
que van ocórrer uns anys enrere en un 
laboratori farmacèutic de L’Hospitalet de 
Llobregat. Llavors es va poder identificar 
un home, en qui s’ha focalitzat la recent 
investigació que ha constatat la seva im-
plicació. L’home va ser reconegut pels tre-
balladors de les farmàcies i els agents van 
procedir a la seva detenció. El detingut va 
reconèixer els fets i va al·legar que patia 

fa a la resta dels membres, permaneixen 
igual. Segons paraules del vicepresident, 
Rafael González, “hi ha un bon equip per 
tirar endavant els objectius”. La primera de 
les fites a assolir, segons Oriola, és que, a 
partir d’ara, s’engega una nova etapa on cal 
deixar enllestida la nNova ordenança que 
reguli la venda no sedentària a Badalona 
i pugui aprovar-se amb el màxim consens 
possible.

Tres robatoris a tres botigues 
de la ciutat la mateixa nit

A finals de la setmana passada, es van 
succeir tres robatoris, la nit de dimecres a 
dijous, a tres establiments de la ciutat.
El més sonat va tenir lloc a una joieria 
del carrer de la Creu, al barri del Centre. 
Els propietaris es van trobar la persiana 
metàl·lica oberta pel mètode del ‘obrellau-
nes’. Els lladres van accedir, van destrossar 

tots els aparadors exteriors i es van endur 
peces i productes que s’hi trobaven expo-
sats. La policia autonòmica manté oberta 
la línia d’investigació. De fet, poques hores 
més tard, el mateix dijous, es va recupe-
rar un cotxe amb el que s’hauria comès el 
robatori i que havia estat sostret anterior-
ment. Els amos de la botiga encara no han 

calculat les pèrdues; sí destaquen, però, 
que mai havien patit un atracament en els 
26 anys que porten oberts. Aquests dies, 
la joieria encara continua amb les repa-
racions amb l’objectiu de fer tornar el seu 
aparador a la normalitat. Dos locals més, 
aquests del barri de Llefià, van ser assaltats 
la mateixa nit. Un d’ells va ser una botiga 
de roba situada al carrer comercial Pérez 
Galdós. Els lladres van forçar l’entrada, 
tot i que l’establiment no va patir cap des-
trossa, com en el cas de la joieria, i es van 
endur la caixa registradora. El tercer dels 
robatoris va tenir lloc a un bar de la rambla 
Floridablanca, cantonada amb l’avinguda 
Marquès de Sant Mori. Els assaltants van 
forçar la persiana amb un gat hidràulic de 
cotxe i van accedir a l’interior del local. Els 
Mossos d’Esquadra continuen buscant els 
autors dels robatoris i no es plantegen que 
siguin els mateixos individus o tingui rela-
ció entre ells, atès que el modus operandi 
de cadascun dels tres robatoris és diferent.

Una joieria, una botiga de roba i un bar, al Centre i Llefià

L’individu, badaloní, va introduir receptes a diferents farmàcies

El nombre d’usuaris de l’Oficina de Turis-
me de Badalona ha augmentat en un 58 per 
cent durant els primers sis mesos de l’any. 
Un total de 4.990 persones han utilitzat els 
serveis d’informació, difusió i atenció tu-
rística de l’Oficina de Turisme de Badalona 
durant el període comprès entre l’1 de ge-
ner i el 30 de juny de 2014. Es dóna la cir-

cumstància que una bona part dels usuaris 
de l’oficina, un 70,45%, són els propis ba-
dalonins; gairebé un 9% procedeix de Bar-
celona; un altre 9 és de la resta d’Espanya i 
un 7,63% han estat estrangers. Cal tenir en 
compte, pel que fa a aquesta darrera dada, 
que el primer semestre de l’any correspon 
a un període turístic de temporada baixa.

Foto: Ass. Marxants

una greu addicció als medicaments. Es va 
efectuar una entrada al seu domicili i es 
van intervenir receptes falsificades, el mo-
del informàtic de les receptes, una llibreta 

amb anotacions, així com unes 50 caixes 
de l’esmentat medicament. El detingut va 
passar a disposició judicial i es va decretar 
la seva posada en llibertat amb càrrecs.

Foto: Mossos
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Montigalà-Batllòria viu un 
cap de setmana molt intens

El sopar de germanor del dissabte, amb la 
participació d’uns 300 veïns, va ser el tret 
d’inici de les festes del barri de Montiga-
là-Batllòria que des de la seva associació 
de veïns han celebrat durant el passat cap 
de setmana al poliesportiu. Diumenge va 
ser un dia complet, des d’una sardinada 
fins a rom cremat; passant per la festa de 
l’escuma i dels pallassos pels més petits 
del barri i per la cantada d’havaneres que 

va oferir el grup Mar Brava. També, un 
campionat infantil de tennis taula i futbolí. 
A més, des de la seu de l’Associació de 
Veïns de Montigalà-Batllòria, ubicada al 
carrer de la Ciència, número 15, es pot 
visitar una exposició de treballs i manua-
litats de les activitats s’han realitzat durant 
aquest curs. El president de l’entitat, Enri-
que Nieto, ha valorat aquestes festes po-
sitivament i millor que anys anteriors, de-

mostrant que “la situació econòmica dels 
veïns no ha impedit que s’ho passin bé”. 
Per altra banda, critica les traves que ha 
imposat el govern 
municipal en poder 
celebrar aquestes 
festes, ja que “fins 
l’últim dia no es va 
poder confirmar si 
es podien realitzar”.

Un sopar amb 300 veïns va ser el tret d’inici de les festes del barri
Durant aquest mes de juliol s’iniciaran les 
obres de la Biblioteca de Canyadó després 
d’anunciar que ja s’han adjudicat als baixos de 
l’edifici d’habitatges ubicat a la riera de Can-
yadó, cantonada amb el carrer d’Eduard Mar-
quina. Per aquest motiu, des de l’Associació 
de Veïns de Canyadó celebren aquesta notícia 
i confien que s’acabin a finals d’aquest any. 
A més, recorden que el nom proposat per la 
Coordinadora d’Associacions de Veïns del 
Districte 1 és el del badaloní Jordi Monés i 
Pujol-Busquets, qui va ser pioner de la his-
tòria de l’educació als Països Catalans i a 

Canyadó celebra 
l’adjudicació de les 
obres de la biblioteca

Espanya i, a la vegada, fundador de la Societat 
d’Història de l’Educació dels Països de Llen-
gua Catalana. Per altra banda, la coordinadora 
demana que una de les sales de la nova bi-
blioteca s’anomeni Maria Rita Alsina Dalmau, 
en memòria a la veïna de Canyadó desapare-
guda i lluitadora en la defensa de la cultura i la 
llengua catalana. També,  l’AAVV de Canyadó 
demana que el dia de la seva inauguració es 
pugui fer una xerrada sobre Lluis Bru i Sale-
lles, autor del mosaic de Can Domènech, de 
manera que aquest mosaic es col·loqui en el 
mateix solar on es trobava la fàbrica.

Més fotografies
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La plantilla començarà i acabarà amb el base
  El club busca 

un director de joc 
que pugui anotar 
de 3

  El segon 
base serà l’últim 
fitxatge i de 
moment Agustí 
Sans seguirà al 
Prat

Qui pensés que aquest seria un estiu 
tranquil pel FIATC Joventut anava ben 
equivocat. Aquesta era la idea del club, 
que excepte pel que fa a Cochran, hagués 
volgut mantenir la resta de jugadors. Fa 7 
dies semblava que l’únic que s’escaparia 
era Joseph, però la realitat econòmica del 
mercat ha acabat clavant una bona clatellada 
a la Penya. El peix gran es menja al mitjà, 
i el mitjà al petit. Això és el que va passar 
amb el fitxatge express de Guillem Vives pel 
València. La bona temporada de Lafayette li 
ha valgut per guanyar-se un bon contracte 
amb l’Olimpiakós, més poderós econòmica-
ment que els taronges. El club ché havia de 
buscar un substitut i es va acabar decidint 
per Guillem Vives, que ve avalat per Carles 
Duran, el nou segon entrenador de Pera-
sovic. El base sorgit del planter va signar 
per 3 temporades amb un equip que jugarà 
la pròxima Eurolliga i va deixar prop de 
350.000 euros a la caixa verd-i-negre. Amb 
Shurna no ha passat exactament el mateix 
però els diners han acabat pesant. A poques 
hores per expirar el termini que tenia per ta-
llar el segon any de contracte, l’aler pivot va 
pagar prop de 10.000$ per comprar la seva 
llibertat. D’aquesta manera, l’equip es queda 
sense dos dels teòrics titulars i a la secreta-
ria tècnica se li gira feina. La posició de base 
ha passat a ser una prioritat, i a partir del ju-
gador que es fitxi s’acabarà de configurar la 

resta de l’equip. Per trobar el director de joc 
hi ha un pro i tres contres. L’ascpecte positiu 
és que els verd-i-negres encara no han gas-
tat cap de les dues places d’extracomunitari 
i per tant no s’han de cenyir a un llistat més 
reduït de jugadors. Pel que fa a la negativa, 
el pitjor ara mateix és que la marxa de Vives 
ha agafat a contrapeu a tothom, i no s’han 
estudiat perfils de base titular. Per aquesta 
posició, segons el club, es valoraria que el 
jugador tingués experiència a l’ACB, o si 
més no a Europa, però això es paga més 

car. A més, ara s’estava buscant un perfil de 
segon base perquè fes parella amb Vives. 
Depenent del jugador que vingui, la feina 
feta per trobar un segon base podria no 
valer. I és que Vives era un gran avantatge 
a l’horade confeccionar l’equip que fa a la 
relació qualitat/preu. El que de moment té 
força clar el club és que aquest últim mo-
viment no variarà el futur d’Agustí Sans. El 
base menorquí seguirà al Prat de la Leb Or i 
anirà entrant en dinàmica del primer equip. 
La direcció tècnica no vol carregar-li una 

ta setmana passada va vèncer el plaç per 
presentar ofertes als jugadors inscrits al 
dret de tempteig. Això vol dir que si algun 
equip ACB vol fitxar a Devoe Joseph hauria 
de parlar amb el FIATC Joventut. El futur del 
canadenc però, és lluny d’Espanya on avui 
dia es paguen més diners. Pel que fa a l’aler 
pivot, es busca un 4 que pugui jugar de 3, 
que llenci bé des de fora i ho acrediti amb 
un bon percentatge, i que pugui generar 
avantatges també des del bot. Per aquest 
perfil la llista de candidats serà més curta. 

La marxa de Vives ha obligat a reforçar la posició, que s’ha convertit en la prioritat per construïr l’equip

pressió que no li pertoca i prefereixen que 
vagi creixent a un altre ritme. El base titular 
serà doncs, la primera peça que mirarà de 
lligar el club. Per aquesta posició, l’equip 
tècnic busca un director de joc que pugui 
anotar i sobretot que, mantenint la filosofia 
de les últimes temporades, pugui ser una 
amenaça des del triple per obrir el camp. 
Paral·lelament, sempre tenint en compte 
els recursos que es destinin amb el base 
titular, es buscaran solucions per l’escorta i 
l’aler pivot titulars i el base suplent. Aques-

Foto: Penya.com
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CARNISSERIA I XARCUTERIA 
ECOLÒGICA

Jordi Armengol i Àngels

Mercat Municipal de Torner, paradas 225-226-227
Tel. 93 387 03 94 - Mòbil: 699 955 507

Carns d’alta qualitat 
de vedella ecològica dels 

Pirineus i de xai 
i de porc ecològic

La nostra ciutat s’està converint en els 
últims temps en la invasió de molts su-
permercats de Mercadona que està fent 
que molts badalonins tinguin ara més 
oferta. I què té a veure el Mercadona amb 
el bàsquet? Doncs molt. Sobretot a Va-
lència. L’amo del club és el senyor Roig, 
el propietari de la cadena de supermer-
cats i qui ha provocat l’últim disgut dels 
aficionats verd-i-negres. Quan semblava 
que la màgia de Guillem Vives continua-
ria a la Penya els pròxims anys. Però els 
diners del Mercadona tenen molta força. 
D’un dia per l’altre el club valencià va mi-
rar el mercat, va veure quin era el millor 

Badalona canvia Mercadonas 
per Vives

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

base espanyol i va fitxar-lo. Hi havia una 
clàsula de 300 mil euros però no només 
li va ser igual pagar-la sinó que a sobre 
es van portar bé i en van donar 350 mil 
per les molèsties ocasionades. Cal re-
cordar que només fa una setmana els 
valencians també es van endur a Carles 
Duran, el tècnic del Prat Joventut que 
anirà com a segon de Perasovic. Això 
sí, els diners del València serviran per 
poder fer front als primers pagaments 
del concurs de creditors. Llavors no sé 
si enfadar-me perquè s’han endut Vives 
o he d’estar content perquè el club podrà 
seguir sobrevivint.

La pretemporada 
començarà el 28 de juliol
El pròxim 28 de juliol el Sant Gabriel tor-
narà a la feina. L’equip, encara més jove 
que el curs passat, estarà format per una 
mescla de cares noves, jugadores del fi-
lial i alguns efectius de la temporada an-
terior. Després de l’últim adéu confirmat 
de Marta Liria i del fitxatge de Raquel 
Pinel per la UD Aldaia són set les juga-
dores que es mantenen a l’equip respec-
te a la plantilla de l’any passat: Eva Lla-
mas, Helena Serrano, Laura Díaz, Nelly 
Maestro, Esther Gimeno, Carla Gómez i 
Gemma Pla. Per altra banda, als fitxatges 
ja confirmats s’hi uneix el de la defensa 
Marta Muriana, procedent de l’AEM Llei-
da. Del filial pugen al primer equip fins 
a set jugadores: Norma Méndez, Brígida 
Llevat, Paola Soldevila, Marta Villarejo, 
Mireia López, Aroa León i Letícia Sevilla. 
El conjunt de Toni Camacho realitzarà 

una concentració de pretemporada del 
22 al 24 d’agost a la localitat de Vilobí 
d’Onyar (Girona). 

Sant Gabriel Femení
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Foto: Bernat López

 Els de Manolo 
González 
encetaran la 
pretemporada 
aquest dilluns al 
camp de Pomar

El Badalona ja coneix quins 
rivals tindrà al grup III de la 2a B
La comissió de segona B de la Federació 
Espanyola de Futbol (RFEF) ja ha fet la 
seva proposta de composició dels dife-
rents grups de la categoria per a la tempo-
rada vinent. Aquesta proposta haurà de ser 
ratificada per l’assemblea, però en principi 
contempla que el grup tercer, on milita el 
Badalona, estarà format pels equips cata-
lans, valencians i Balears, juntament amb 
el Saragossa B. Així, en principi, i si no 
hi ha canvis d’última hora, els rivals del 
Badalona seran L´Hospitalet, el Sant An-
dreu (entrenat per l’extècnic escapulat Piti 
Belmonte), el Gimnàstic de Tarragona, el 
Reus Deportiu,  el Cornellà, l’Olot, el Lleida 
Esportiu, l’Espanyol B, l’Alcoià, l’Huracan 
València, el Valencia Mestalla, l’Olímpic 
de Xàtiva, el Vila-Real B, l’Hércules, L’Elx  
Ilicitano, l’Eldense CF, l’Atlètic Balears, el 
Mallorca B i el Saragossa B. El campionat 
de lliga podria començar el cap de setmana 
del 23 i 24 d’agost. 

El Badalona també lliga la renovació d’Abraham i 
fitxa els davanters Roger Matamala i Manu Balda
El CF Badalona segueix confeccionant 
l’equip a tota vela i aquesta setmana pràc-
ticament ha tancat la davantera amb els 
fitxatges de Roger Matamala (Rubí) i Manu 
Balda (Cornellà). Matamala és un davanter 
centre de 26 anys amb experiència a la se-
gona B tot i haver jugat enguany a tercera 
amb el Rubí. Anteriorment havia militat al 
Cornellà, el Prat, el Sant Andreu, el Miran-
dés, l’Espanyol B i el Gavà. L’acompanyarà 
en l’atac escapulat Manu Balda, un altre 
davanter que va començar l’última tem-
porada al Prat però que al mercat d’hivern 
es va incorporar al Cornellà. La idea del 
tècnic Manolo González és que Balda, de 
22 anys, pugui jugar d’extrem, mentre que 
Matamala se situi en la posició de davanter 
centre. L’altra banda estarà reservada per a 
Abraham Noé, que a finals de la setmana 
passada va tancar la seva renovació. 
Assegurar la continuïtat del jugador cana-
ri, màxim golejador el curs passat amb 13 
dianes, i la del porter Marcos eren prioritat 

absoluta per a la directiva i per al nou cos 
tècnic, que els considera dos puntals d’un 
nou projecte que arrenca aquest dilluns, 21 
de juliol, amb els primers entrenaments de 
pretemporada al camp de Pomar.  
Per acabar de tancar la plantilla, falten en-
cara quatre fitxatges més, que seran de re-
nom, de jugadors importants. Es busquen 
dos centrals més, un mig centre i un altre 
davanter.  Per a un dels llocs de central hi 
ha la opció de David Cárdenas, però el ju-
gador encara no ha contestat a la proposta 
de renovació.  Qui si ja ha signat la seva 
continuïtat és el lateral Fran Grima. 
A l’espera d’aquests quatre fitxatges que 
falten, Manolo González compta amb 
15 jugadors confirmats per a encetar la 
pretemporada, gràcies a les quatre reno-
vacions ja tancades (Abraham, Marcos,  
Bermudo i Fran Grima), al retorn de Jordi 
Sánchez, a l’arribada al primer equip de 
tres juvenils (Carracedo, Esteve Monterde i 
Marc González) i als fitxatges ja tancats de 

Roger Matamala, Manu Balda, Juan Pablo 
Amantini, Óscar Sierra, Alex Fernández, 
Fran Bea i Juanjo Prior. 
En el capítol de baixes, Rubén Negredo ja 
ha tancat el seu fitxatge pel Cornellà. Ne-
gredo va arribar en l’últim mercat d’hivern, 
arran de la lesió d’Enric Gallego a la davan-
tera, i va oferir un bon rendiment golejador, 
fent 6 gols en 13 partits. Pel seu cantó el 
migcampista Joaquim deixarà el Badalona 
després de jugar-hi tres temporades. 

Fran Grima es queda i encara falten dos centrals, un mig centre i un altre davanter per tancar l’equip

La proposta l’ha de ratificar l’assemblea de la federació 

Foto: CF Badalona

Foto: CF Badalona

  La sub20 
ha arribat als 
encreuaments  
sense la millor 
versió dels jugadors 
de la Penya  

Les selecció sub20 espanyola, amb els 
verd-i-negres Sans, Abalde, Nogués i 
Iriarte, ja és als vuitens de final del cam-
pionat d’Europa. El conjunt dirigit per 
Jaume Ponsarnau no ho ha tingut fàcil 
i abans d’arribar als encreuaments s’ha 
deixat 2 victòries pel camí. A la primera 
fase, després de guanyar a Alemanya amb 
molts problemes, va perdre contra Sèrbia 
i Eslovènia i va segellar la classificació 
guanyant amb problemes a Suècia. A la 
segona fase, els vermells van redreçar el 
rumb i van tancar amb victòria els 3 par-
tits contra Lituània, Grècia i Gran Bretanya. 
Amb aquests triomfs la selecció ha quedat 
segona i jugarà els vuitens de final contra 
França avui a les 18:15. La selecció gala va 
acabar líder del seu grup amb 3 victòries i 
1 derrota i va deixar escapar un nou partit 
a la segona fase. El pivot Mouhammadou 
Jaiteh és el jugador més destacat de França 
i de moment impera la seva llei sota els 
cèrcols promitjant 10,7 punts i 8,1 rebots 
per partit. Al conjunt espanyol, de moment 
els 4 verd-i-negres tenen un rol secunda-
ri. Hernangòmez i Díaz, amb més minuts 
d’experiència a l’ACB, estan duent el timó 
en els partits. De fet, el bon paper de Díaz 
està desplaçant a Agustí Sans a la posició 
d’escorta. D’altre banda la selecció Sub18, 
amb els verd-i-negres Iturria i Bauzà, ha 
guanyat 4 dels 5 amistós que ha disputat 

La sub20 més verd-i-negre se 
la juga a vuitens contra França

fins ara per preparar l’Europeu de Turquia 
que es jugarà del 24 de juliol al 3 d’agost. 
Els de Jota Cuspinera han pogut amb Rús-
sia, Alemanya, Turquia i sèrbia i han perdut 
contra França. La sub17, amb els jugadors 
del júnior Xabi López i Oscar Amo, i els 
fins ara verd-i-negres Àlvaro Reyes i Samu 
Rodriguez, ja ha començat la preparació a 
Guadalajara. La pròxima setmana jugaran 
els primers amistosos de preparació pel 
mundial contra Angola i Puerto Rico.  

Foto: FIBA - Matteo Marchi

En només 5 dies el FIATC Joventut va per-
dre 2 titulars amb els que comptava per la 
pròxima temporada. La sortida que va fer 
més mal va ser la de Guillem Vives, que 
marxa al València per jugar-hi els 3 propers 
cursos. El base format al planter verd-i-
negre havia manifestat en diverses ocasions 
que la seva prioritat era seguir a la Penya, 
però una oferta marejant del club taronja ha 
canviat la situació. Conscient que no podia 
fer com Ricky o Rudy, que es podien quedar 
un any més a la Penya perquè sabien que 
acabarien cobrant molts diners a la seva 
carrera, Vives no ha dubtat en agafar el tren 
quan ha passat. De fet el procés es va tan-
car de manera express en només 11 hores. 
El València va arribar amb els diners a la 
mà i el Joventut rebrà una quantitat propera 

Vives marxa al València i Shurna talla el contracte
als 350.000 euros. Més enllà de la pata-
cada esportiva que comporta, cal tenir en 
compte que el pressupost pel primer equip 
no variarà i que aquests diners serviran per 
afrontar el pla de viabilitat de l’entitat. Pel 
que fa al cas de Shurna, tot es va esfondrar 
a última hora. L’aler pivot estava disputant la 
lliga d’estiu amb els Toronto Raptors i tenia 
fins la matinada de dimarts a dimecres a les 
6 del matí per abonar la quantitat per tallar 
el segon any. Uns hores abans ho va fer per-
què el soci de l’agencia que opera a Turquia 
es va moure i li ha buscat un contracte de 
més de 200.000$, el doble del que cobrava 
a la Penya. El d’Illinois, que probablement 
jugarà amb el Darussafaka, deixarà una 
quantitat propera als 10.000$ a l’economia 
verd-i-negre. 

  El base deixarà 
prop de 350.000 
euros que serviran 
per afrontar el pla 
de viabilitat

  Shurna ha 
pagat 10.000$ i el 
seu destí apunta a 
Turquía 

L’operació del base es va tancar en 11 hores mentre que Shurna va comprar la seva llibertat l’últim dia per fer-ho

Foto: Penya.com
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Els Dracs viatgen a Alemanya 
en cerca del títol europeu

600 vogadors participen a la 3a 
regata de llagut català

La ascendent trajectòria d’aquesta tempo-
rada, els hi permetrà disputar la segona 
final internacional de la EFL Bowl (Euro-
pean Football League). El partit tindrà cita 
aquest dissabte, 19 de juliol a les 17 ho-
res al Kilia Stadion de la ciutat alemanya 
Kiel; feu de l’altre equip finalista, els Kiel 
Baltic Hurricanes. Els Dracs amb ganes 
i coratge, viatgen a terres alemanyes per 

El passat diumenge el Port de Badalona va aco-
llir la 3a Regata de la XII Lliga Catalana de Llagut, 
organitzada per primera vegada pels tres clubs 
Natació Badalona, Nàutic Badalona i Rem Bada-
lona, amb la col·laboració de Marina Badalona. 

emportar-se la victòria i portar a Badalona 
l’únic trofeu que falta. Els badalonins es 
van classificar per punts de mitjana per 
aquesta final després del resultat del partit 
entre els altres dos equips que pertanyien 
al grup A. Després de que els alemanys es 
classifiquessin en el seu últim partit per 
un 59 a 6,  la defensa de l’esquadra blanc 
i negre haurà de posar atenció en el joc de 

600 vogadors d’un total de 57 equips d’arreu de 
Catalunya i de totes les categories van sortir a 
les nou del matí del moll adossat de l’escullera 
del port per començar les proves cronometrades 
que classificava els equips per disputar les pro-

ves finals. Destacar que Rem Pescadors de Llo-
ret va guanyar la categoria infantil i cadet femení, 
mentre que el Club Nàutic Flix en cadet masculí. 
Per altra banda, Natació Badalona i Flix es van 
repartir les categories juvenils; masculí i femení 
respectivament. A la categoria veterà masculí, 
el guanyador va ser Vent d’Estrop Vogadors de 
Cambrils, segon Club Rem Arenys i tercer Club 
Natació Badalona, mentre que la final femenina 
va ser molt disputada, en què es va invertir els 
resultats de l’última regata de Lloret i va ajustar 
la classificació general. Pel que fa la categoria 
sènior masculí, va haver-hi tres regates i tres 
guanyadors diferents: Santa Cristina, Cambrils 
i Rem Badalona.

carrera que disposa amb el quarterback 
Nick Lamaison o Jermaine Allen i el joc 
de pas amb Garrett Andrews o Harry Innis 
per a intentar aturar els envits de l’equip 
alemany. Amb aquest partit, els Badalo-
na Dracs volen demostrar el bon estat en 
el què es troba el futbol americà a nivell 
internacional, després de guanyar el títol 
nacional.

Lluitaran aquest dissabte davant els Kiel Baltic Hurricanes
El passat dissabte, 12 de juliol, el judoka ba-
daloní Jordi Rubí, del club Associació Judo 
Baetulo del barri del Congrés, va aconseguir 
superar de forma excel· lent l’examen tècnic 
de 4t DAN de Judo, amb el seu company 
de demostració Albert Molina, en examen 
organitzat per la Federació de Judo i reco-
negut per la Federació Espanyola i el Comitè 
Olímpic Espanyol.   Prèviament al mes de 
desembre passat ja va aconseguir els punts 
de competició que es requereixen per fer 
l’examen d’aquest grau, guanyant els quatre 
combats que calien per obtenir la puntuació. 
Cal dir que quan un judoka arriba a cinturó 
negre, és automàticament 1r DAN, que es pot 
ser als 17 anys, després ha d’esperar mínim 

El badaloní Jordi 
Rubí aconsegueix el 
4t DAN de judo

dos anys per poder ser 2n, i després tres anys 
per poder ser 3r, quatre anys per ser 4t, sis 
anys per 5è, nou anys pel 6è, deu anys per 7è 
i ja deu anys més per poder ser 8è DAN amb 
un mínim de 60 anys i, per últim, deu més 
per arribar a 9è DAN amb una edat mínima de 
70 anys. El judoka badaloní porta el cinturó 
negre des del 1r fins el 5è DAN, el cinturó 
blanc i vermell des del 6è fins al 8è DAN i 
finalment el cinturó vermell quan s’obté el 9è 
DAN. D’aquesta manera, l’Associació Judo 
Baetulo felicita a Jordi Rubí per l’esforç i de-
dicació mostrada en tots aquests anys diri-
git pel mestre Jordi García, amb més de 16 
cinturons negres al club, sent així Entrenador 
Nacional i cinturó blanc i vermell al 7è DAN.

Foto: AJB
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Badalonès B
Qualitat de sobra per la categoria

Bases: Guillem Tomàs, Carles Ventura (sense equip)
Alers: Josep Heredia, Emili Marin, Marc Ors, Armand Solé, Eric Balagué (el Mas-
nou), Sergi Ors (Montgat B) 
Pívots: Beka Mokevishvili, Oriol Pipó, Joel Pulido, Pedro Jiménez (Sant Josep/
Cultural)
L’entrenador: “La clau seguirà sent el bon ambient dins el grup format per 
jugadors i entrenadors que es coneixen perfectament. Buscarem crear moltes 
possessions i ser imprevisibles en atac, buscant els avantatges i virtuts de cada 
jugador. L’objectiu és seguir divertint-nos com a la darrera temporada i donar 
molt bona imatge d’equip i club” - Quim Solà

Tiana 
Nou projecte amb molta il·lusió 

Bases: Jordi Trujillo (Mollet), Marc Fernàndez (Sub20)
Alers: Ivan Costa (Mollet), Xavi Expòsito (Cultural), César Arenas (Montgat B), 
Hèctor Rodríguez (Barberà), Quim Gispert
Pívots: Julian Enrici, Alberto Martínez, Adrià Duran (Cultural), Edu Giménez

L’entrenador: “Jugarem molts minuts amb 1 base, 3 alers i 1 pivot ja que tenim 
jugadors que tenen molta mobilitat. Mirarem de fer un estil de joc ràpid i alegre 
tenint en compte que la mitjana d’edat de l’equip està per sota els 24 anys. Ara 
mateix l’objectiu és crear química des del principi perquè tenim 8 incorporacions 
noves. Esportivament mirarem d’estar el més amunt possible ”. - Sunyol Costa

Montgat B 
Consolidar-se a la categoria 

Bases: Marc Sardà, Pol Balletbó
Alers: Adrià Parera (Ipsi), Alfons Oleart (júnior Ademar), Àlex Àlvarez (Montgat B), 
Manel Duran (Montgat C), Oriol Franch (sub21 Minguella)
Pívots: Guillem Baluda, Emilio Aibar, Xavi Teruel (Tiana), Carlos Romero (sense 
equip), Xavi Gonzalez (júnior Ademar)

L’entrenador: “Hem fet un equip força jove, amb talent i incorporant també dos ve-
terans que ens aportaran molt. Vull fer un joc ràpid a partir de bones defenses, i sense 
ser gens especuladors, però alhra aprofitar allà on som superiors, també per dins. 
L’objectiu principal serà aconseguir un bon nivell d’entrenaments durant els 9 mesos 
de competició, i aquest fet ens facilitarà complir la resta d’objectius” - Albert Villà

Cultural 
Segon any a la categoria amb un bloc nou 

Bases: Hèctor Sànchez (Círcol), Fran Sànchez (ABB)
Alers: Oriol Gàzquez (Ademar), Joan Corella, Ulisses Garcia (ABB)
Pívots: Fernando Lamorda (Sant Andreu), Aitor M’Bulito, Lluís Ferrer (lleure), 
Xavi Gómez (ABB)

L’entrenador: “Ha marxat molta gent i continuem amb un equip molt jove i amb 
algun mig veterà. És un equip per treballar i progressar. Volem ser molt intensos, 
agressius i amb ritme. Amb l’experiència de l’equip de l’any passat, l’objectiu és 
mantenir la categoria. La temporada passada ja vam veure que és una competició 
molt igualada”. - Jordi Mateu

UBSA B
Formant un equip de futur 

Bases: Adri Valle, Sergio Piñero (júnior)
Alers: David Toro, Cristian, Sander, Albert Arenas (Sant Josep), Oscar Martínez 
(Júnior Jac Sants)
Pívots: Carlos Pitarch (Sub20), Ignasi (júnior), Pol (júnior), Víctor (Safa Claror), 
Jaume (Júnior Jac Sants)

L’entrenador: “És un equip molt jove. el més gran té 24 anys i la majoria van 
dels 17 als 20. Potser pagarem el peatge de que molts jugadors passen de júnior 
a sènior, però és u molt bon equip per treballar. Esperem que sigui la base de 
l’equip de Copa Catalunya els propers anys. Mirarem de jugar a moltes posses-
sions fent moltes rotacions”. - Jandro

Neus
Mantenir el bloc per recuperar la categoria 

Bases: David Santín, Pedro Jose Saavedra (sènior B)
Alers: Àlex Mateo, Chus Azor, Xavi Vilar, Jonathan Hernandez, Jose Maria Ciudad, 
Sergio Vera
Pívots: Sergio Lucas, Marcos Gutiérrez, Raül Pellitero

L’entrenador: “Mantenim el mateix grup que porta molt de temps junt, amb una 
sola incorporació. Intentarem canviar la dinàmica de l’any passat però sense fer 
una revolució en el joc. Volem que els jugadors participin. L’objectiu, tenint en 
compte que mantenim el gruix de jugadors, es recuperar la categoria. No és una 
exigència però tenim la il·lusió de fer-ho”. - Quim Vilar (2n entrenador)

La segona catalana es convertirà en el banc de 
proves per als jugadors joves de la comarca

La segona catalana tornarà a estar farcida d’equips de la 
comarca. Tot i que amb l’ascens del Santa Coloma a pri-
mera i el descens de la Minguella B a tercera semblava 
que la categoria podia perdre interès, les seves places 
han estat ocupades pel Neus i el Tiana, que han baixat 
de primera, i el Badalonès B, que ha estat intractable a 
tercera. Així doncs, a falta de conèixer com es formen 
els grups, s’intueix que hi haurà molt de derbi a la cate-

goria. A més, seran partits calents perquè els equips 
han apostat per jugadors molt joves. Només el Bada-
lonès B, que manté la base de jugadors contrastats 
que l’any passat va aconseguir l’ascens, i el Neus, que 
fa el mateix amb el grup de jugadors que baixa, man-
tindran una plantilla experimentada. La resta d’equips 
han apostat per molts jugadors que aquest any encara 
eren júniors i tenen molt a dir. 
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Exemplar gratuït

Badalona celebra la segona 
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Força 
Penya!

El Blues & 
Ritmes arriba a 

la 25a edició i 

ho commemora 

amb un cartell 

de luxe

Foto: ACBPhoto - M.Pozo

La Penya encara el tram final amb opcions 

d’aconseguir el play-off.  L’Olímpic serà clau

Un Diari de Primera 
 per una ciutat de primera
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La temporada de tardor dels teatres municipals 
es carrega de grans noms i espectacles
Carmen Machi, Adrià Puntí i el badaloní Jordi Díaz són al-
guns dels noms propis que protagonitzen la temporada de 
tardor dels teatres municipals de Badalona. Dins la progra-
mació també destaca l’estrena a Catalunya de l’espectacle 
Miguel de Molina al desnudo, produït pel també badaloní 
Jorge Javier Vázquez.
Un total de 23 espectacles configuraran la nova progra-
mació del Zorrilla-Centre d’Arts Escèniques de Badalona, 
que inclou els teatres municipals Zorrilla, Principal i Blas 
Infante. L’actriu Carmen Machi, acompanyada per Javier 
Gutiérrez, protagonitza una adaptació de Macbeth de Wi-
lliam Shakespeare que Juan Cabestany ha convertit en Los 
Mácbez. Aquest muntatge està coproduït pel Centro Dramá-
tico Nacional i dirigit per Andrés Lima.

Un altre nom propi de la propera temporada és el d’Adrià 
Puntí, una figura cabdal del panorama musical català. Puntí 
ha trencat un silenci discogràfic de deu anys per presentar, 
també a Badalona, el seu darrer treball, Incompletament 
Puntí.
El badaloní Jordi Díaz, acompanyat per l’actriu Alba Flo-
rejachs, portarà a la ciutat una de les comèdies d’èxit de 
la temporada teatral Losers, amb text de Marta Buchaca.
Pel que fa a Miguel de Molina al desnudo es tracta d’un 
homenatge a un dels grans noms de la copla, intèrpret de 
grans èxits com Ojos verdes o La bien pagá. Ángel Ruiz 
és el protagonista d’aquest muntatge, produït per Labora-
torio de Voz Producciones, la productora de Jorge Javier 
Vázquez.

La renovació dels abonaments per a la nova temporada es 
durà a terme a partir del 23 de juliol al Teatre Zorrilla, i la 
compra de nous abonaments i d’entrades de localitats es 

podrà efectuar des del 28 de juliol.
Per a qualsevol informació addicional es pot trucar al Zorri-
lla-Centre d’Arts Escèniques de Badalona. Tf. 93 384 40 22.

Carmen Machi, Adrià Puntí o els badalonins Jordi Díaz i Jorge Javier Vázquez seran alguns dels protagonistes

Òpera, ballet i música al Port 
de BDN aquest cap de setmana

El Port de Badalona va engegar l’any passat una iniciati-
va cultural i gastronòmica per donar vida a l’equipament 
portuari durant algunes nits d’estiu. L’esdeveniment, ano-
menat Nits al Port, va tenir un gran “èxit”, segons els seus 
organitzadors, que enguany impulsen la segona edició. 
El passat divendres dia 4, el certamen va donar el tret de 
sortida amb una nit que va comptar amb les actuacions 
d’un grup d’havaneres i de l’Esbart Sant Jordi. És aquest 
cap de setmana, però, quan aquesta segona edició ofereix 
el plat fort. Aquest divendres i dissabte, 18 i 19, el Port 

s’omplirà de música i dansa. Divendres, a partir de les 22h, 
els assistents podran gaudir d’òpera i ballet. Dissabte, des 
de les 21.30h, tindran lloc diferents actuacions de música i 
balls populars. Tot plegat, acompanyat d’una nodrida ofer-
ta gastronòmica que començarà a les vuit de la tarda tots 
dos dies. Cal recordar que, amb motiu de les Nits al Port, 
l’aparcament de l’equipament serà gratuït. La 2ª edició de 
les Nits al Port estan organitzades des de Marina Badalona, 
amb el recolzament de l’Ajuntament i diverses entitats cul-
turals de la ciutat i sota la direcció artística de Marisa Yudes.

Foto: Marina Badalona

Coda, veus, serà el grup encarregat de 
tancar aquest nou cicle de concerts es-
tiuencs i nocturns organitzats pel Mu-
seu de Badalona. Aquest conjunt de 
cinc veus femenines a cappella presenta 
l’espectacle dramatitzat Back to 6, recollit 
en el seu segon àlbum. Les seves ver-
sions, sempre molt acurades, sofisticades 
i amb un toc d’humor, expliquen l’èxit del 

Dissabte, 19 de juliol, de 9 a 13 hores, 
una part del Parc de Can Solei i de Ca 
l’Arnús es convertirà en una estació de 
ràdio gràcies a l’activitat ‘Muntatge d’una 
emissora de radio a l’aula del jardí de les 
papallones’. La Unió de Radioaficionats de 
Badalona muntarà una emissora a l’aula 

grup, dotat d’una personalitat inconfusi-
ble. L’Anís del Mono torna a obrir portes 
per acollir les Nits d’Estiu del Museu de 
Badalona i obre a tots als assistents la 
possibilitat de gaudir d’una experiència 
única, que combina la visita als espais 
patrimonials de la fàbrica -que té més de 
130 anys d’antiguitat- amb una vetllada 
musical a la fresca.

del jardí de les papallones de Ca l’Arnús 
i l’activaran amb la referència MVB-1461 
per tal de donar a conèixer aquest espai a 
tots els radioaficionats. Alhora, tothom que 
vulgui podrà anar a veure com es desen-
volupa l’activitat i conèixer de primera mà 
aquesta afició tan popular arreu del món. El 

jardí de les papallones és un espai del parc 
on hi ha plantades espècies vegetals que 
afavoreixen la presència de papallones i 
ajuden a la seva alimentació i reproducció.
Aquesta activitat està promoguda per 
l’Ajuntament de Badalona i va a càrrec de 
la Unió de Radioaficionats de Badalona. 

L’espectacle ‘Back to 6’ 
tanca les Nits de música 
a l’Anís del Mono

Nous castells de set dels 
Micaco abans de vacances

Una emissora de ràdio al jardí de les 
papallones del parc de Ca l’Arnús

Els Castellers de Badalona han realitzat 
aquest diumenge la seva darrera diada 
abans de marxar de vacances. Tot i patir 
algunes baixes, els micacos han plan-
tejat una diada de màxims per acabar el 
primer tram de la temporada amb grans 
sensacions. Després d’entrar a plaça amb 
el pilar de 4 caminat, els de la camisa 
micaco van atacar a la primera ronda el 
4de7 amb agulla, un castell que han so-
vintejat aquestes darreres setmanes. La 
construcció va presentar en tot moment 
unes bones mides i es va poder descarre-
gar sense problemes.
En segona ronda arribava un dels objec-
tius de la diada, el 5de7, que els badalo-
nins no assolien des de l’11 de setembre 
de 2012. La ràpida pujada va fer que el 
castell no patís gaire fins a la carregada, 
però amb les aletes l’estructura va anat 
perdent mides a terços i quarts, cosa que 
va obligar a realitzar un intens treball per 
tal de poder descarregar-lo. Després de 
l’èxit de la segona ronda, a tercera els 
Micaco van apostar pel 3de7 amb agu-

lla, que havien provat sense sort fa dues 
setmanes a El Masnou. Aquest cop, en 
canvi, el castell no es va resistir i la colla 
es va poder anotar un nou castell inèdit 
aquesta temporada. La ronda de pilars va 
servir perquè els Castellers de Badalona 

portessin de nou a plaça el Vano de 5, 
que van descarregar amb una molt bona 
execució. La diada va acabar amb el Pilar 
de 4 al balcó, iniciant així les vacances de 
la colla, fins al mes d’agost, quan partici-
pin de la festa major badalonina.

La colla acaba el primer tram de temporada amb dues estrenes

Foto: Castellers de BDN

Foto: Arxiu
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